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RIVET Protokoll Styrelsesammanträde onsdag 18 september.  

   

Ordföranden öppnade dagens möte och hälsade alla välkomna.   

Mötet hölls i konferensrum Gideon i V2 på Ringhals.  

   

1. Föregående mötesprotokoll   

   

Protokoll från styrelsemöte 2024-08-13 gicks igenom och lades till handlingarna.   

   

2. Rapporter och skrivelser  

  

Hallands Bildningsförbund har meddelat att subventionerna för kulturprogram för år 2025 

tas bort. Vilket innebär att vi får betala mer för föreläsare och artister nästa år.  

 

HR Vattenfall skickar ut ett rekryteringsbrev med information om veteranverksamheten  

till blivande veteraner, utskick vår och höst. Nils lägger upp brevet på vår hemsida.  

 

Åke har fått bekräftat att det finns en länk till RIVET på Ringhals hemsida.  

  

3. Ekonomi    

  

Fortfarande oförändrat gott ekonomiskt läge.  

  

4. Medlemsläget   

   

I dagsläget har RIVET 265 medlemmar.   

  

5. Program/Mötesplan 2024 och framåt  

 

- Resa Smakfulla Österlen genomförd 29-31 augusti.  

12 deltagare som bjöds på information och smakprov vid flera gårdsbesök. 



- Cafe träff 8 oktober, start kl. 13.15 med fika. Rita ordnar fikabröd, och beställer Kaffe 

på termos. I nuläget ca. 40 anmälningar, några dagar kvar till sista anmälningsdag.  

 

- Höstmöte 12 november, Start 08.15, Björn Linde kommer 08.30 – 09.30. Monica har 

bekräftelse från Lennart Palm om deltagande från 10.30. Kallelse skickas 8-9 oktober.  

 

- Julbord 11 december, Lars kontaktar Ulrica Lagergren för att diskutera innehåll och se 

om det går att göra något billigare.  

 

- Genomgång av aktivitetslistan, aktiviteter våren 2025.  

 

- Förslag att Styrelsen tittar igenom program för revyn ”Paraden” Varberg, med Annica 

Andersson m.fl. pågår 18/1 – 15/2. Tas upp på nästa möte om vi skall boka biljetter och 

ha som aktivitet i februari.  

 

- Årsmöte i mars, Åke kollar upp datum, kanske någon som informerar om planerna på 

ny kärnkraft, eller om det behövs annan förläsare.   

 

- Resa i Viskadalen med Peter Börjesson, Lars kontaktar Peter för att höra om han har 

något program för en sådan tur.  

 

- Styrelsen funderar vidare på aktiviteter 2025 

 

Genomförda aktiviteter 2024:  

  

Falkenbergsrevyn 2024-02-08  

Se tidigare protokoll.  

  

Årsmöte  

Se tidigare protokoll.  

  

Ängelholms flygmuseum 2024-04-24  

Se tidigare protokoll.  

  

Stigs MC- och Motormuseum – Öströö Fårfarm 2024-05-15  

Se tidigare protokoll.  

  

”Smakfulla Österlen”, en matresa 2024-08-29 - 2024-08-31 Tredagasresa med 

Rolfs Flyg o Buss.  

 

 

6. Webbfrågor 

 

Nils lägger upp lite info, i övrigt inget nytt.   

 



7. Övriga frågor 

  

Inga övriga frågor diskuterades.  

  

8. Nästa styrelsemöte   

   

Nästa styrelsemöte tisdag 2024-10-22 kl.10.00.  

  

På nästa styrelsemöte fortsatt arbete med program för våren 2025.   

  

Åke tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat (lokal meddelas senare).  

 

 

  

  

…………………………..    …………………………………..   

Ulf Nilsson       Åke Wallin   

Protokollskrivare     Ordförande  

  


